

3. Referred on Tuesday, June 16, 1970:

That the question of the lack of any redress on the part of the House of Commons when a confidential document in the possession of the Government is made public without authorization, be referred to the Standing Committee on Procedure and Organization, for consideration and report.

Your Committee has held four meetings and heard the following witnesses in connection with the question of radio and television broadcasting of the proceedings of the House of Commons and its Committees:

From the Canadian Broadcasting Corporation:

Mr. George F. Davidson, President;
Mr. J. P. Gilmore, Vice-President,
Planning;
Mr. Marcel Ouimet, Vice-President,
Programming;
Mr. Jacques Alleyn, General Counsel.

From Bushnell Communications Limited:

Mr. E. Bushnell, Chairman of the Board;
Mr. S. W. Griffiths, President and Managing Director;
Mr. Roy Faibish, Executive Vice-President;
Mr. A. G. Day, Vice-President, Engineering.

From the Office of the Law Clerk and Parliamentary Counsel:

Mr. Joseph Maingot.

From CTV Television Network Ltd.:

Mr. J. M. Packham, Vice-President, Finance;
Mr. Don MacPherson, Director of News, Features and Information Programming;
Mr. Bruce Phillips, Bureau Chief, CTV News, Ottawa.

In connection with the question of measures to be taken to ensure the security of the galleries of the House of Commons, your Committee has held two meetings *in camera* and heard the following witnesses:

3. Déféré le mardi 16 juin 1970:

Que la question posée par l'absence de redressement de la part de la Chambre des communes lorsqu'un document confidentiel en la possession du gouvernement est rendu public sans autorisation soit renvoyée au comité permanent de la procédure et de l'organisation pour qu'il en fasse une étude et un rapport.

Le Comité a tenu quatre séances et entendu les témoins suivants au sujet de la transmission radiophonique et télévisée des délibérations de la Chambre des communes et des comités de la Chambre:

De la Société Radio-Canada:

M. George F. Davidson, président;
M. J. P. Gilmore, vice-président à la Planification;
M. Marcel Ouimet, vice-président à la Programmation;
M. Jacques Alleyn, conseiller juridique.

De Bushnell Communications Limited:

M. E. Bushnell, président du Conseil;
M. S. W. Griffiths, président et administrateur directeur;
M. Roy Faibish, vice-président exécutif;
M. A. G. Day, vice-président au Génie.

Du bureau du légiste et conseiller parlementaire:

M. Joseph Maingot.

De CTV Television Network Ltd.:

M. J. M. Packman, vice-président aux finances;
M. Don MacPherson, directeur des émissions de nouvelles et d'information; M. Bruce Phillips, chef du bureau des nouvelles CTV, Ottawa.

Au sujet des mesures à prendre pour assurer la sécurité dans les tribunes de la Chambre, le Comité a tenu deux séances *à huis clos* et entendu les témoins suivants: